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Bestuurskundige 
Berichten 

B.O.O.S.-leden 

B.0.0.S.

Anne Hans van der Herberg, voorzitter Bestuurskunde Overleg Orgaan Studenten 

4 lle bestuurskunde- tudenten die zitting hebben in het bestuur van de universiteit. zijn verenigd 
ftin B.O.O.S., het bestuurskunde overleg orgaan studenten. B.O.O.S. is een opvallende naam. 
Niet dat wij nu "boos" zijn of zo, maar het is een naam die makkelijk onthouden wordt. 
Alle bestuurskunde-studenten uit de universiteitsraad, de faculteitsraad, de studierichtingscom
missie en het vakgroepbestuur, in totaal zo'n twintig mensen, zitten in B.O.O.S .. Daarnaast 
hebben de voorzitter van de B.I.L., een lid van de redactie van Bestuurskundige Berichten en de 
ombudsman zitting in het studentenoverleg. Samen sta je sterk: en dat klopt! 
Wat doen wij? Wij bespreken allerlei zaken die leven binnen en buiten de vakgroep (vaak in 
samenspraak met docenten), om deze vervolgens aan de orde te stellen in commissies en besturen. 
We overleggen welk standpunt we in zullen nemen bij de behandeling van een bepaalde kwestie 
en wie actie zal ondernemen. Ik zal een paar voorbeelden geven. Vorig jaar heeft B. 0. 0 .S. actief 
meegeholpen aan de overgangsregeling voor studenten die van het oude DIi naar het nieuwe DIi 
wilden stappen. Maar we hebben ook problemen ten aanzien van tentamens, de kosten van lite
ratuur, de informatievoorziening naar studenten toe etcetera besproken. Afgelopen jaar zijn een 
aantal van deze problemen bij de visitatiecommissie aan de orde gesteld. Kortom, een heel scala 
van onderwerpen. Het overleg wordt geleid door de voorzitter en vindt elke eerste dinsdagavond 
van de maand plaats. Heb je zelf iets wat je bij ons aan de orde wilt stellen, dan ben je van harte 

- welkom. Neem dan contact op met Leo van Malland, de ombudsman, of met mij. B.O.O.S. is af

gelopen jaar succesvol gebleken en we gaan dat dit jaar voortzetten.
In de nu volgende stukjes lichten enkele deelnemers van B.O.O.S. hun rol toe.

Het vakgroepbestuur 

Digna van He,waarden 

Binnen het universitaire bestuur is een aantal 
organen waarin docenten, ondersteunend 
personeel en studenten samen besluiten 
nemen. Het vakgroep bestuur, dicht bij huis, is 
een van deze organen. 
Dit vakgroepbestuur, waarin dus ook studen
ten met stemrecht zitten, bepaalt de hoofdlij
nen van het beleid van de vakgroep bestuurs
kunde. Maar alle uiteindelijke beslissingsbe
voegdheid omtrent bestuurskundige zaken 
berust bij het vakgroepbestuur. 
Benoemingen, financiën, internationalisering, 
DII/DIII, visitatie en vele onderwijs- en on
derzoekszaken zijn onderwerpen die in de 
vergaderingen aan de orde komen. 
De student-leden kunnen en laten(!) hierbij 
hun stem horen. We proberen de belangen 
van de gehele bestuurskundepopulatie te 
behartigen, knelpunten met betrekking tot het 
onderwijs op te sporen, opbouwende kritiek 

te leveren, zoals bij de visitatie, en de kwali
titeit van het onderwijs te bewaken. Voor 
problemen of opmerkingen met betrekking 
tot je studie kun je altijd naar één van de 
student-leden stappen! 

Ombudsman 

Leo van Mal/and 

Zoals in het bovenstaande al vermeld werd, is 
de ombudsman een onderdeel van B.0.0.S. 
Sommige bestuurskunde-studenten hebben al 
met mij gesproken over problemen die zij 
ondervonden bij de studie bestuurskunde. Een 
prima zaak. Wanneer wij weten wat er leeft 
onder de studenten en wat er zoal mis kan 
gaan met de studie, kunnen wij effectief rea
geren. Schroom daarom niet om met klach
ten, vragen of suggesties over bestuurskunde 
mij aan te spreken wanneer je me ziet rondlo
pen of op het spreekuur dat ik heb op woens
dag van 15. 00tot 16. 00uur inde B.I.L.-kamer 
SA-05 (tel. 071-273696). JE$ 

B.O.O.S. 

1 Mark Crooijmans (1988), redactie BB; 

2 Leo van Malland (1988), ombudsman B.O.O.S.; 

3 Anne Hans van der Herberg (1986), vakgroepbestuur, 

voorzitter B.O.O.S.; 

4 Gert-Jan de Jong (1990), secretaris B.I.L.; 

5 Lieke van de wiel (1989), vakgroepbestuur; 
6 IngridQuarles van Ufford(1988), studierichtingscom

missie; 

7 Marc Fox (1991), studierichtingscommissie; 

8 Renee V erhulst (1989), studierichtingscommissie; 

Stageberichten 

John Zevenbergen 

januari 1992 

9 Digna van Herwaarden ( 1988), vakgroepbestuur; 

10 Marieke Vaandrager (1988), studierichtingscommis-
sie; 

11 Angelique Brummans (1988), vakgroepbestuur; 

12 Chantal Hendriks (1989), vakgroepbestuur; 

13 Wouter Dekker (1988), vakgroepbestuur; 
14 Edwin Kools (1989), vakgroepbestuur; 

15 Jan Willem van Herpen (1989), studierichtingscom-

missie. 

Als bestuurskunde-student ben je voor je stage niet gebonden aan de overheid, maar kun je ook 
in de private sector terecht. Zo loopt Nery Duiven voorden momenteel stage bij de NMB Postbank 
Groep. Ze is inmiddels vijfdejaars en koos indertijd voor de studie bestuurskunde, omdat de 
interdisciplinaire benadering haar erg aansprak. Via bekenden kwam Nery aan deze interessante 
stageplaats. Vanuit Bloomington in de USA schreef ze een brief en terug in Nederland kon ze 1 
september 1991 direct aan de slag. 

Zoals bekend zijn de NMB en de Postbank in 
1989 gefuseerd en dat biedt de bestuurskundi
ge natuurlijk een uitstekende mogelijkheid 
voor het verrichten van onderzoek naar orga-

nisatieculturen. Een korte blik op de cultuur 
van de twee verschillende bedrijven levert al 
snel het beeld op van de snelle-jongen-in-pak 
bij de NMB versus de meer ambtelijk inges-

-


